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Misschien handig dat je van onderstaande kamervraag op de hoogte bent voor de briefing. Deze preprint toont een

ecologische analyse, op gemeenteniveau en vindt hierbij geen beschermend effect van een hogere covid vaccinatiegraad op
all cause sterfte.i 28 ook op persoonsniveau naar de VE op all-cause mortaliteit gekeken, als secundair eindpunt.
Waarbij er veel minder kans is op bias dan met zo'n ecologische analyse als in deze preprint.

De VE tegen alle sterfte was logischerwijs lager dan tegen specifiek covid gerelateerde sterfte. Deze resultaten staan on de

bijlage van het cbs rivm rapport.

Groeten,

Van:EEN)BEEGwin ws.ol>
Verzonden: woensdag 14 september 2022 13:35

<]

CC: 5.1. A. A. minvws.nl>

Onderwerp: Verzoek om reactie op onderzoeksrapport covid-19 en vaccinaties

Gooden IKE
Begin deze week hebben we bijgevoegd verzoek ontvangen van de Kamer. Er is gevraagd om te reageren op een uitgebracht
onderzoeksrapport waarin gekeken is naar de relatie tussen covid-19-vaccinatie en oversterfte. Dit onderzoek is uitgevoerd
door[EEEen hij heeft zijn resultaten gedeeld via researchgate: (PDF) Covid-19 vaccinations and all-cause

mortality -a long-term differential analysis among municipalities (researchgate.net)

De heer[AI hebben hierop gereageerd in een blackbox video: ‘CBS-onderzoek oversterfte rammelt_
en de media misleiden” —... | blckbx .

De Kamer geeft aan dat ze graag een reactie willen op het artikel, en de bevindingen daarop aanslutend van | EE

EET.
maar vanuit het VWS is het niet te doen om een wetenschappelijk artikel te reviewen zoals

gevraagd werd. Vandaar het verzoek of onderzoekers bij het CBS en het RIVM een reactie zouden willen geven op het

gepubliceerde artikel en de opmerkingen van IEEE icrover. Het gedeelte wat gaat over de politicke

beweegredenen en lijn nemen wij uiteraard wel voor onze rekening, maar het reageren op het uitgebrachte
onderzoeksrapport inhoudelijk zouden we graag bij wetenschappers neerleggen.

Voor nu hebben we richting de Kamer gecommuniceerd dat het sowieso niet mogelijk is om voor 15 september te reageren,

maar dat hier later op teruggekomen wordt.

Mochten er aanvullende vragen zijn laat het vooral weten!

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzin en Sport |Programmadir
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